
PROTOKÓŁ nr 80 
 

Z posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu 07.11.2022 roku o godz. 1800. 

 

 

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarła przewodnicząca Komisji p. Katarzyna Frankiewicz.  

Przewodnicząca na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad . 

-Komisja postanowiła dołączyć: 

 p. 3.13 –Wspólnota mieszkaniowa ,,Osiedle Na Wzgórzach 17A” z dn. 31.10.2022. 

 p. 3.14-e-mail. P. Pawła M. dot. wykupu działek ul. Niebyła z dn. 04.11.2022. 

W głosowaniu: Za-jednogłośnie. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące: 

 

a.d.3.1.Wnioski Radnych Dzielnicy XVII dotyczące remontów ulic i chodników ze środków Rady Dz. XVII na 

rok 2023.  

Wpłynęło 16 wniosków radnych: 

W. Wołoch, G. Czekaj, Z. Gawłowski, J. Wójcik, A. Zdziebko, L. Korzec 2x, A. Dziedzic, T. Ziętara, K. 

Frankiewicz, A. Kubik, J. Zabagło, S. Stroński, Z. Rajski, L. Zaleński, S. Adamczyk. 

Komisja przesyła pismo do ZDMK celem wyceny zadań. 

Zaopiniowano pozytywnie -jednogłośnie. 

 

a.d.3.2.mail p. Paweł Mleczko z dn. 18.10.2022 dot. Ul. Niebyłej 

Komisja kieruje pismo na posiedzenie Zarządu, który roześle do odpowiednich jednostek miejskich. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, Z. Gawłowski, A. Dziedzic, Z. Rajski, S. Stroński, S. Adamczyk 

Zaopiniowano pozytywnie -jednogłośnie. 

 

a.d.3.3.mail p. Anna W. z dn. 17.10.2022r - wniosek do programu BIS. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, A. Dziedzic,  

Komisja po pozytywnym zaopiniowaniu kieruje wniosek do Wodociągi M. K. celem włączenia go do Programu 

BIS.-jednogłośnie. 

 

a.d.3.4.mail Firmy MACHJAN Polska z dn. 17.10.2022r. – dot. przebudowy sieci gazowej  

w rej. ul. Samozwaniec 

Głos zabrali K. Frankiewicz, Z. Gawłowski, A. Dziedzic, Z. Rajski, S. Adamczyk 

Radny z okręgu Z. Gawłowski zasięgnie opinii mieszkańców odnośnie zorganizowania spotkania w terenie z 

zainteresowanymi stronami.   

Zaopiniowano pozytywnie –jednogłośnie. 

 

a.d.3.5. WS-04.6220.27.2021.LP z dn. 13.10.2022r. - Obwieszczenie PMK. 

Komisja przyjęła do wiadomości. 

 

a.d.3.6. WS-04.6220.84.2021.AD z dn. 27.10.2022r. - Obwieszczenie PMK. 

Komisja przyjęła do wiadomości. 

 

a.d.3.7.WS-04.6220.84.2021.AD z dn. 27.10.2022r.  - Obwieszczenie PMK. 

Komisja przyjęła do wiadomości. 

 

 

 



a.d.3.8. Pismo KEGW z dn. 24.10.2022r – dot. „Aktualizacji wariantowej koncepcji odwodniania osiedli 

Grębów, Lubocza, Łuczan wice, Kantorowice” , 

Głos zabrali K. Frankiewicz, A. Dziedzic, Z. Rajski,  

Komisja przyjęła do wiadomości. 

Komisja wystąpi z pismem do KEGW z pytaniem: Kiedy zostaną wykonane koncepcje odwodnienia Rzeki 

Baranówka, Potoku Struga Rusiecka oraz Potoku Kościelnickiego? 

 pozytywnie -jednogłośnie. 

 

a.d.3.9. Pismo ZIM.IR.4002.2.251.14.2017 – dot. terenu przy ul. Stycznej w Grębałowie 

Komisja przyjęła do wiadomości. 

 

3.10.Pismo ZDMK DW.5300.17.33.2022 ZDMK – dot. nierówności nawierzchni ul. Bystronia 

Komisja przyjęła do wiadomości. 

 

a.d.3.11. Pismo ZDMK DW.5300.17.29.2022- dot. propozycji wykonania chodnika przy  

ul. Porazińskiej.  

Głos zabrali: K. Frankiewicz, Z. Gawłowski, A. Dziedzic, Z. Rajski, S. Stroński. 

Komisja postanowiła zorganizować spotkanie z inspektorem ZZM p. Grzegorzem Wójcickim- zaproszenie 

mailem z sekretariatu. 

Zaopiniowano pozytywnie -jednogłośnie. 

 

a.d.3.12. Projekt uchwały Komisji w sprawie opinii do projektu inwestycji pn. „Rozbudowa  

ul. Jasełkowej” 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, 

Komisja przyjęła jednogłośnie pozytywnie. 

 

ad. 3.13  Wspólnota mieszkaniowa ,,Osiedle Na Wzgórzach 17A” z dn. 31.10.2022. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, A. Dziedzic, Z. Rajski, S. Adamczyk, L. Zaleński 

Komisja wspiera mieszkańców w sprawie pozostawienia budynku w stanie obecnym. 

Komisja kieruje pismo na Zarząd celem pilnej interwencji u Pana Prezydenta. 

Zaopiniowano pozytywnie -jednogłośnie. 

 

ad.3.14. e-mail. P. Pawła M. dot. wykupu działek ul. Niebyła z dn. 04.11.2022. 

Głos zabrała K. Frankiewicz, Z. Gawłowski, J. Wójcik, A. Dziedzic, S. Stroński, Z. Rajski. 

Komisja kieruje pismo na Zarząd celem pilnej interwencji w Wydziale Skarbu Miasta. 

Zaopiniowano pozytywnie -jednogłośnie. 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty 

-brak 

 

Ad.5. Zamknięcie posiedzenia. 

Termin następnego posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy XVII 

ustalono na dzień  21.11.2022r. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej zakończono o godz.19.30 

 

 

 

Protokołowała                                                                                

Katarzyna Frankiewicz 

 

 
                                                                                                          

                                                                                                                                                                                                 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

 

Katarzyna Frankiewicz 


